
Partijska celica v Strnišču
je sprejela v svojo sredo nove člane

Med delavstvom tovarne alumini-
ja v Strnišču se je razširila vest, da
bodo na masovnem sestanku spre-
jeti navi člani v KPJ.

Za ta dogodek so se vršile pred-
priprave. Tovarniški aktivisti so
zbrali okrog sebe delavce in jim na
študijskih krožkih govorili o partiji
in njenih voditeljih. S svojim pri-
merom so vzpodbujali delavstvo, da
vestno vrši svoje delo in tako po-
maga izpolnjevati plan.

Dne 16. sept. 1948 se je v hali
elektromehanične delavnice, okraše-
ni z zelenjem in zastavami, zbral to-
varniški kolektiv na svečanein se-
stanku partijske celice.

Delavci so bili polni napetega pri-
čakovanja. Mnogi izmed njih se je
gotovo vprašal, ali je delal predano
in pošteno. Ali bi tudi on lahko po-
stal član KPJ?

Pred množico je stopil član part-
biroja tovarne, tovariš Dolenc in
odprl sestanek. Obrazi navzočih so
dobili resen izraz. Dogajalo se je
nekaj, kar so prvič doživeli v svo-
jem življenju. Med množico si vi-
del mlade ljudi in njihove svetle
oči, ki so se polne pričakovanja
uprle v tovariša sekretarja.

Besedo je vzel član Okrajnega
Komiteja KPJ v Ptuju, org. sekre-
tar tovariš Grden Lovro.

V svojem govoru je prikazal de-
lovanje^Partije od 1. 1937. dalje, ko
je njeno vodstvo prevzel generalni
sekretar KPJ tovariš Tito, ko je na-
ša Partija začela korakati po liniji
marksizma-lenmizma v novo fazo
svojega razvoja. Govoril je o veliki
vlogi KPJ, ki jo je imela v naro-
dno asvobodilni borbi. Kljub žrt-
vam, ki jih je frnela naša Partija,
je z vsakim dnem vse bolj narašča-
la in postajala vedno bolj trdna. V
njene vrste so prihajali venomer
novi kadri. S KPJ na čelu je končno
premagala Jugoslovanska armada s

pomočjo Rdeče armade faSistično
zver in prinesla ljudstvu svobodo.
Po osvoboditvi pa je spet KPJ pre-
vzela vodstvo v obnovi h\ izgradnji
domovine. Naša Partija stopa po ve-
liki poti znanosti Marx-Lenina v so-
cializem. In naj si bodb obtožbe In-
formbiroja še tako velike, s svojim
delom bomo dokazali, da so vse te
klevete neosnovane. Mi bomo doka-
zali vsemu svetu in že dokazujemo,
da gremo z velikimi koraki v socia-
lizem. Ln takrat bodo narodi tova-
riških komunističnih partij iz sosed-
stva vprašali svoje voditelje, zakaj
so tako ravnali proti naši Partiji,
zakaj ni tudi pri njih tako blagosta-
nje. Vendar mi ne slabimo naSega
prijateljstva do teh Partij, in smo
prepričani, da bodo končno spregle-
dale in popravile pomoto, ki je na-
stala.

Omeniti je še treba veliko vlogo
SKOJ-a od leta 1937. do danes, ki
je častno izvršil vse postavljene na-
loge in se sedaj lahko združi z mla-
dinsko organizacijo v močno fronto
mladih borcev za izgraditev socia-
lizma v deželi. Skojevci, ki so do-
polnili leto za sprejem v KPJ, so
na tem sestanku bili sprejeti v član-
stvo in kandidaturo KPJ. Vendar pa
je njihova naloga, da sedaj Se bolj
pomagajo mladinski organizaciji v
vseh njenih akcijah.

Tovariš sekretar partbiroja je pre-
čital imena delavcev, ki so sprejeti
v niašo ljudsko Komunistično par-
tijo Jugoslavije.

Delavci so s ploskanjem m vzkli-
kanjem Komunistični partiji in to-
varišu Titu izrazili svoje veselje.

TovariS Dolenc je čestital novim
članom. Povdaril je, da je naloga
tovarniške celice izgraditev tovarne.
Dalje je naloga celice ideološka iz-
graditefv vseh delavcev, katera bo
doprinesla velik del k izpolnjevanju
postavljenih nalog. Razen tega je
potrebno, da se delavci stroko^no
izpopolnijo. »Celica vodi račun o
vsakem delavcu. Potrebno je, da se
vsi skupaj strnemo v močno fronto,
v eno družino, ki bo s skupnimi na-
pori izgradila tovarno pred postav-
ljenim rokom in začela s polnim
obratom začetkom leta 1951. Partija
je odprta vsem poštenim, predanim
delavcem in biti njen član je čast-
no.«

»Tovariši«, je dejal sprejeti Hanzl
Vlado, »za nas je začelo novo po-
glavje življenja. Današnji dan ni
svečan samo za nas, ki smo sprejeti
v KPJ, temveč je to praznik za vso
tovarno. V imenu vseh se zahvalju-
jenp za dano nam zaupanje, mi ps
bomo s podvojenimi silami izvrševa-
li tudi v naprej vse naloge, da bo-
mo izvršili naš plan in s tem doka-
zali, da ljubimo našo Partijo, naše-
ga voditelja tovariša Tita.«

Mladinec — novo sprejeti član —
je predlagal, da se sekretarju CK
KPJ tovarižu Titu pošlje resoludja
v kateri je povdarjeno neomejne
zaupanje v vodstvo KPJ in prepri-
čanje, da gremo po pravi poti v so~
cializem. Resolucija je bila z navdu-
šenjem sprejeta od množice.

Naj živi CK KPJ s tovarišem, Ti-
tom na čelu! Miriam


